
 Protokół  nr LVI/2018 
z sesji Rady Gminy Łęka Opatowska 
odbytej w dniu 28 września  2018 r. 

w sali widowiskowej Urzędu Gminy w Łęce Opatowskiej. 
 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 
 
Przewodniczący Rady Gminy Michał Jerczyński  o godz. 12:05 otworzył sesję i po powitaniu 
radnych, sołtysów, wójta z pracownikami urzędu, zaproszonych gości, przedstawicieli 
lokalnej prasy oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 
13-stu radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 
pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Lista obecności radnych stanowi 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
- Wójt Gminy - Adam Kopis 
- Skarbnik Gminy – Alina Brząkała 
- Sekretarz Gminy   -  Małgorzata Gąszczak 
- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -                                                                                                    
  Tomasz Jerczyński,  
- Kierownik Centrum Usług Wspólnych – Barbara Kulak, 
- Kierownik Referatu Zamówień Publicznych, Zarządzania Projektami i Promocji Gminy –               
  Karolina Goj,  
- Inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica, 
   oraz sołtysi i zaproszeni goście według list obecności stanowiących załącznik nr 2 i 3 do  
   niniejszego  protokołu. 
 
Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad 
 
Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany uchwały budżetowej gminy Łęka Opatowska na 2018 rok, 
2) regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki 

przyznawania nauczycielom dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, 
szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, 

3) nadania imienia Szkole Podstawowej w Siemianicach, 
4) ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży 

Pożarnych w Gminie Łęka Opatowska. 
5) Statutu Gminy Łęka Opatowska. 

7. Informacja Wójta Gminy o podjętych zarządzeniach w sprawie gospodarowania 
nieruchomościami. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 
9. Wolne wnioski i informacje. 
10. Zakończenie obrad LVI Sesji Rady Gminy. 

 
Głos zabrał Wójt Gminy, który poprosił o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie  
6 podpunkcie 2 projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Łęka Opatowska na lata 2018-2039 r. oraz poprosił o  wprowadzenie w punkcie 6 
podpunkcie ostatnim projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Ochrony 
Środowiska dla Gminy Łęka Opatowska na lata 2018-2021. 



 
 
Idąc dalej Przewodniczący rady poddał pod głosowanie I poprawkę do porządku obrad czyli 
wprowadzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Łęka Opatowska na lata 2018-2039 r. „za” wprowadzeniem I poprawki do porządku obrad 
głosowało 13-stu radnych. 
 
Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie II poprawkę do porządku obrad czyli 
wykreślenie w punkcie 6 podpunktu 5 projektu uchwały w sprawie Statutu Gminy Łęka 
Opatowska. „Za” wprowadzeniem II poprawki do porządku obrad głosowało 13-stu radnych. 
 
Idąc dalej Przewodniczący rady poddał pod głosowanie III poprawkę do porządku obrad czyli 
wprowadzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia „Programu Ochrony Środowiska dla 
Gminy Łęka Opatowska na lata 2018-2021. 
 
Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie cały porządek obrad wraz  
z naniesionymi poprawkami. „Za” przyjęciem poprawionego porządku obrad głosowało 13-
stu radnych. 
 
Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 
6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) zmiany uchwały budżetowej gminy Łęka Opatowska na 2018 rok, 
2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 

2018-2039 r. 
3) regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki 

przyznawania nauczycielom dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, 
szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, 

4) nadania imienia Szkole Podstawowej w Siemianicach, 
5) ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży 

Pożarnych w Gminie Łęka Opatowska, 
6) uchwalenia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Łęka Opatowska na 

lata 2018-2021. 

7. Informacja Wójta Gminy o podjętych zarządzeniach w sprawie gospodarowania 
nieruchomościami. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 
9. Wolne wnioski i informacje. 
10. Zakończenie obrad LVI Sesji Rady Gminy. 

 
Ad. 3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji 
 
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez 
uprzedniego czytania. Protokół z LV sesji był dostępny w biurze rady oraz był wyłożony do 
wglądu przed sesją. Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi do protokołu 
lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu. Nikt nie zabrał głosu. W związku z powyższym 
Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania w/w protokołu. 
 
Przewodniczący Rady spytał radnych kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji – 
„za” przyjęciem protokołu głosowało 13-stu radnych jednogłośnie. 
 



Ad. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym. 
 
Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił informację o działaniach w okresie 
międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku 
obrad.  
 
Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza  
z wykonania uchwał Rady. 
 
Zgodnie z paragrafem 38 Statutu Gminy Łęka Opatowska Wójt złożył sprawozdanie za okres 
od  22.08.2018 r. do 28.09.2018 r., które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Idąc dalej głos zabrał Radny Powiatowy D. Gąszczak, który poinformował o aktualnym 
przetargu w Starostwie Powiatowym na remont ulicy Brukowej w Łęce Opatowskiej do 
którego Rada Gminy Łęka Opatowska dołożyła określone środki. Zostały złożone 3 oferty  
w przedziale od 345 000 zł. do 500 000  zł. Cieszę się z rozstrzygnięcia przetargu na 
przedszkole i żłobek w Łęce Opatowskiej. Dobrze, że rozstrzygnięto nie pochopnie za duże 
pieniądze lecz za normalne środki będzie to wykonane. 
 
Jako kolejny głos zabrał Wójt Gminy: „Dodam do wypowiedzi przedmówcy, nie ukrywam 
również się cieszę i dziękuję aniołom i opatrzności, która nad całością tej gminy czuwa”.  
 
Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku 
obrad.  
 
Ad. 6. Podjęcie uchwał w sprawie: 
W tym punkcie obrad radni rozpatrzyli następujące projekty uchwał: 
 

1) Nr LVI/261/2018 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka 

Opatowska na 2018 rok, 

 
Głos zabrała Skarbnik Gminy – A. Brząkała, która omówiła zmiany uchwały budżetowej 
Gminy Łęka Opatowska na 2018 rok, które stanowią załącznik do niniejszej uchwały. 
 
Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący odczytał projekt w/w uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 13-stu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LVI/261/2018  
w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2018 rok, 
 
 

2) Nr LVI/262/2018 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Łęka Opatowska na lata 2018-2039,  

 
Głos zabrała Skarbnik Gminy – A. Brząkała, która omówiła zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2018-2039, które stanowią załącznik do 
niniejszego protokołu. 
 
Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt w/w uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 13-stu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LVI/262/2018  
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 
2018-2039. 



 
3) Nr LVI/263/2018 w sprawie regulaminu określającego wysokość stawek i 

szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków do 

wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki obliczania i 

wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw 

Głos zabrała Kierownik CUW – B. Kulak: „Projekt uchwały został omówiony na ostatnim 
posiedzeniu sesji gdzie nie było żadnych zastrzeżeń i uwag wobec czego pozwolę sobie 
odczytać uzasadnienie do uchwały: „Na podstawie art.30 ust. 6 ustawy z dnia 26 stycznia 
1982r. - Karta Nauczyciela organ prowadzący szkołę będący jednostką samorządu 
terytorialnego, uwzględniając przewidywaną strukturę zatrudnienia, określa dla nauczycieli 
poszczególnych stopni awansu zawodowego, w drodze regulaminu: wysokość stawek 
dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy i niektórych innych 
składników wynagrodzenia oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw w taki sposób, 
aby średnie wynagrodzenie nauczycieli na terenie Gminy Łęka Opatowska składające się z 
w/w składników oraz nagród i innych świadczeń wynikających ze stosunku pracy, z 
wyłączeniem świadczeń z zakładowego funduszu świadczeń socjalnych odpowiadały 
średnim wynagrodzeniom nauczycieli, o których mowa w art.30 ust.3 ustawy. 
Celem uchwały jest zmiana regulaminu wynagradzania nauczycieli, w szczególności  
w zakresie wprowadzenia nowych zasad przyznawania w/w dodatków. 
Z dniem 1 stycznia 2018r. weszła również w życie ustawa z dnia 27 października 2017r. 
o finansowaniu zadań oświatowych, która m.in. uchyliła art.54 ust.3 i ust. 7 Karty 
Nauczyciela, postanowienia dotyczące dodatku mieszkaniowego dla nauczycieli, jego 
wysokość oraz zasad przyznawania i wypłacania. 
W takiej sytuacji postanowienia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w 
szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Łęka Opatowska w tym zakresie stają się 
bezprzedmiotowe. 
Celem wyeliminowania z obrotu prawnego nieaktualnych przepisów opracowano projekt 
uchwały w sprawie  zmian w uchwale regulującej przedmiotową materię. Regulamin został 
uzgodniony ze związkami zawodowymi zrzeszającymi nauczycieli ZNP”.  

Idąc dalej Wójt Gminy zabrał głos: „Związki zawodowe martwią się o przyszłość nauczycieli 
w roku przyszłym – chodzi o zapis dodatków, że dodajemy 10 % a można do 30%. Ale my 
dbamy o oświatę choćby w tym, że inwestujemy w rozbudowę placówek”.  

   
 Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 13-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LVI/263/2018 w sprawie 
regulaminu określającego wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania 
nauczycielom dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, szczegółowe warunki 
obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 
doraźnych zastępstw.  
 

4) Nr LVI/264/2018 w sprawie nadania imienia Szkole Podstawowej  

w Siemianicach, 

Głos zabrał Wójt Gminy: „Projekt został omówiony na ostatnim posiedzeniu wspólnym 
komisji. Wszystkie dokumenty zostały skompletowane tak jak wymagają tego przepisy. 
Cieszę się, że następna szkoła będzie miała nadane imię a zwłaszcza Rodu , który wpisał 
się w naszą Gminę zasługami w przeszłości a zwłaszcza dla obronności o wolność naszej 
ojczyzny”.  
 
Idąc dalej głos zabrała Kierownik CUW która odczytała uzasadnienie do projektu uchwały: 
„Na podstawie § 2 ust.1 Rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej z dnia 17 marca 



2017r. w sprawie szczegółowej organizacji publicznych szkół i publicznych przedszkoli został 
skierowany do organu prowadzącego wspólny wniosek - Dyrektora, Rady Pedagogicznej i 
Samorządu Uczniowskiego. Do wniosku dołączone zostały następujące dokumenty: 
1.uzasadnienie wniosku o nadanie imienia Szkole Podstawowej w Siemianicach, 
2.życiorys Szembeków, 
3.uchwała nr XIV Rady Pedagogicznej Szkoły Podstawowej w Siemianicach z dnia  
8 czerwca 2018r., 
4.wyciąg z protokołu Rady Rodziców przy Szkole Podstawowej w Siemianicach z dnia  
14 czerwca 2018r., 
5.wyciąg z protokołu zebrania Samorządu Uczniowskiego Szkoły Podstawowej  
w Siemianicach. 
Wybór imienia Szembekówz Siemianic był wyborem przemyślanym, świadomym i 
akceptowanym przez szkolną społeczność. 
Biorąc pod uwagę wniosek wraz z w/w załącznikami, o których mowa powyżej podjęcie 
uchwały jest zasadne i w pełni spełnia oczekiwania wnioskodawców. 
 
Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu, Rada Gminy w obecności 13-stu radnych uczestniczących  
w posiedzeniu – 13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LVI/264/2018 w sprawie nadania 
imienia Szkole Podstawowej w Siemianicach, 
 

5) Nr LVI/265/2018 w sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla 

członków Ochotniczych Straży Pożarnych w Gminie Łęka Opatowska, 

Głos zabrał Wójt Gminy, który powiedział iż, projekt dotyczy strażaków i naszego wspólnego 
bezpieczeństwa, którzy ratują życie i mienie. Projekt był omówiony na ostatnim posiedzeniu 
wspólnym komisji stałych Rady Gminy gdzie zaproponowano zwiększenie stawki  za udział 
strażaków w szkoleniach na 15 zł. za godzinę. 
  
Następnie Przewodniczący Rady odczytał uzasadnienie do projektu uchwały: „Na podstawie 
art. 28 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 24 sierpnia 1991r. o ochronie przeciwpożarowej członek 
ochotniczej straży pożarnej, który uczestniczył w działaniu ratowniczym lub szkoleniu 
pożarniczym organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub gminę, otrzymuje 
ekwiwalent pieniężny. Wysokość ekwiwalentu ustala rada gminy w drodze uchwały. 
Podane w niniejszej uchwale wysokości ekwiwalentu za każdą godzinę udziału w działaniu 
ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym zgodnie z art. 28 ust. 2 wyżej przytoczonej uchwały 
nie przekraczają 1/175 przeciętnego wynagrodzenia, ogłoszonego przez Prezesa Głównego 
Urzędu Statystycznego w Dzienniku Urzędowym Rzeczypospolitej Polskiej „Monitor Polski” 
przed dniem ustalenia w/w ekwiwalentu. 
W związku z powyższym zasadnym jest podjęcie przedmiotowej uchwały”.  
 
Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt w/w uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 13-stu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LVI/265/2018  
w sprawie ustalenia ekwiwalentu pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży 
Pożarnych w Gminie Łęka Opatowska, 
 

6) Nr LVI/266/2018 w sprawie  uchwalenia „Programu Ochrony Środowiska 

dla Gminy Łęka Opatowska na lata 2018-2021. 

Głos zabrał Wójt Gminy: „Ten program jest potrzebny całej gminie zwłaszcza gdy 
składamy wnioski o dofinansowanie czy to na duże projekty czy małe, z perspektywą na lata 
2018 2025”. 

Głos zabrała K. Goj która odczytała uzasadnienie do uchwały: „Program Ochrony 
Środowiska dla Gminy Łęka Opatowska na lata 2018-2021 z uwzględnieniem perspektywy 



do roku 2025 wraz z prognozą oddziaływania na środowisko został opracowany zgodnie z 
art. 17 ustawy z dnia 27 kwietnia 2001 r. Prawo ochrony środowiska. 

Podstawowym celem sporządzania i uchwalania POŚ jest realizacja przez jednostkę 
samorządu terytorialnego /JST/ polityki ochrony środowiska zbieżnej z założeniami 
najważniejszych dokumentów strategicznych  i programowych. POŚ stanowi podstawę 
funkcjonowania systemu zarządzania środowiskiem spajającą wszystkie działania i 
dokumenty dotyczące ochrony środowiska i przyrody na szczeblu JST. 

W oparciu o przepisy  ustawy z dnia 3 października 2008 r., o udostępnieniu 
informacji o środowisku i jego ochronie, udziela społeczeństwa w ochronie środowiska oraz o 
ocenach oddziaływania na środowisko /t.j. Dz. U. z 2017., poz. 1407 ze zm./  została 
sporządzona prognoza odziaływania na środowisko, której zakres został uzgodniony z 
Regionalnym Dyrektorem Ochrony Środowiska w Poznaniu i Wielkopolskim Państwowym 
Wojewódzkim Inspektorem Sanitarnym w Poznaniu. Projekty Programu oraz Prognozy 
uzyskały opinię Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska w Poznaniu znak WOO-
III.410.398.2018.ET.1 z dnia 02.07.2018 r. oraz Wielkopolskiego Państwowego 
Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego znak DN-NS.9012.894.2018 z dnia 06.07.2018 r. 
Ponadto Program został pozytywnie zaopiniowany przez Zarząd Powiatu Kępińskiego 
Uchwałą Nr 274.V.2018 z dnia 20.08.2018 r. Uzyskane opinie zostały uwzględnione przy 
konstruowaniu ostatecznych wersji dokumentów.                                                                                                                          
Zgodnie z art. 39 w/w ustawy Wójt Gminy Łęka Opatowska w dniach od 11.06.2018 r. do 
01.07.2018 r. zapewnił możliwość udziału społeczeństwa w opracowywaniu POŚ  
i Prognozy podczas konsultacji społecznych. Obwieszczenie informacyjne o możliwości 
zapoznania się z treściami dokumentów oraz możliwości składania uwag i wniosków zostały 
zamieszczone na stronie internetowej Urzędu Gminy Łęka Opatowska, w Biuletynie 
Informacji Publicznej oraz Tablicy Ogłoszeń w Urzędzie Gminy Łęka Opatowska.  
W wyznaczonym terminie nie wpłynęły żadne uwagi i wnioski. W związku z powyższym 
przyjęcie przedmiotowej uchwały przez  Radę Gminy Łęka Opatowska jest uzasadnione  
i spełniają  zapisy art. 18 ust. 1 ustawy Prawo ochrony środowiska”. 
Wobec braku pytań i uwag, odczytano projekt w/w uchwały. 
 
Po odczytaniu projektu uchwały, Rada Gminy w obecności 13-stu radnych 
uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr LVI/266/2018  
w sprawie uchwalenia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Łęka Opatowska na 
lata 2018-2021. 
 
Ad. 7. Informacja Wójta Gminy o podjętych zarządzeniach w sprawie gospodarowania 
nieruchomościami. 
 
Głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił informację o podjętych zarządzeniach w sprawie 
gospodarowania nieruchomościami, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
 Ad. 8. Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Głos zabrał Radny Markiewicz, który przedstawił interpelację dot. prośby o zabezpieczenie  
budżecie gminy środków na remont mostu na rzece „Pratwie”, który jest w stanie krytycznym 
gdzie zagraża życiu i zdrowiu przemieszczających się mieszkańców.  
 
Idąc dalej Radny Markiewicz złożył interpelację dot. ponownej prośby o remont chodnika 
przy ulicy Szembeków oraz na odcinku od Siemianic do Granic a także poprosił o remont 
studzienek kanalizacyjnych na ulicy Żabiej bo nadal nie są zrobione a cztery lata minęły. 
 
Ad. 9. Wolne wnioski i informacje 
 
Jako pierwszy głos zabrał Wójt Gminy: „W kwestii interpelacji Radnego Markiewicza dot. 
remontu mostu najpierw zostanie wykonana wycena jaki to będzie koszt i na najbliższym 
posiedzeniu komisji temat będzie przedstawiony i zadecydujemy o realizacji. 



Natomiast co do studzienek nie zgadzam się z jednym zarzutem że przez cztery lata nie 
zrobiono nic”. 
 
Radny Markiewicz: „Była kwestia załatania jednej studzienki”. 
 
Wójt Gminy: „Jedna myślę, że nie, na ulicy Żabiej jest 9 takich miejsc gdzie byłem. Na tę 
chwilę jest pięć zrobionych i zabezpieczonych a pamiętam trzy lata temu jak byłem na 
zebraniu kiedy sam Pan optował za tym, żebyśmy poczekali do kwestii realizacji kanalizacji 
Siemianic. Pozwoli Pan, że ze spokojem podejdę do tematu i oczywiście odpowiem na 
złożone interpelacje tak w przypadku chodnika jak i studzienek. Dzisiaj mamy projekt 
kanalizacji, wiemy co i w jakim miejscu będzie modernizowane i budowane i myślę, że na tę 
chwilę nie należałoby wydatkować zbyt wielkich środków tylko zabezpieczyć na tyle na ile to 
będzie możliwe. Pozwolę sobie w porozumieniu z Państwem poprosić o niewielkie środki  
na zabezpieczenie .  
 
Następnie Wójt Gminy przedstawił informację dla sołtysów. Rada Gminy na ostatnim 
posiedzeniu wspólnym komisji zadecydowała o tym, że od 1 października br. oświetlenie 
uliczne będzie włączone na stałe do decyzji nowej Rady. Wysoka Rada podjęła decyzję 
mając odpowiednie wyliczenia od Skarbnika Gminy, że trzeba zostawić na energię i koszty  
z tym związane ok. 100 tyś. zł.”.   
 
Następnie Wójt poinformował, iż planowane są konsultacje w sprawie przebiegu korytarza 
drogi S11. Projektant chce się spotkać ponieważ jest kilka propozycji korytarzy. 
 
Radny Markiewicz: „Odnośnie wcześniejszej wypowiedzi Pana Wójta dot. studzienek, ja tak, 
zgodziłem się na prace gdzie będzie ukończona kanalizacja ale mowa była wtedy, że 
kanalizacja w pierwszej kolejności ma być robiona w Siemianicach i czekaliśmy cztery lata. 
Co do mostu chciałbym jeszcze jeżeli jest to możliwe prosić o zabezpieczenie czyli np. 
przybicie ruszających się desek czy załatanie dziur. Proszę, żeby tam ktoś z pracowników 
pojechał i zobaczył  jak sprawa wygląda”. 
 
Następnie głos zabrał Radny Rogalewski, który poprosił Pana Wójta aby udzielono mu 
odpowiedzi na zadane pytania z poprzednich sesji na które nie otrzymał odpowiedzi a są to 
tematy ważne. 
 
Przewodniczący Rady: „ Rozumiem, że Pan Wójt pamięta o jakie kwestie i zapytania chodzi 
Radnemu Rogalewskiemu”. 
 
Wójt Gminy: „Bardzo bym prosił aby Pan Radny Rogalewski powtórzył pytania, ponieważ 
pewne rzeczy na bieżąco żeśmy sobie wyjaśniali. Bardzo proszę. Chętnie sobie zapiszę”. 
 
Radny Rogalewski: „Ja nie będę się powtarzał to wszystko jest w protokołach, tam nie ma 
nic nowego. Jeżeli nie uzyskam odpowiedzi zadam je na ostatniej sesji”. 
 
Przewodniczący Rady: „Panie Radny Rogalewski moim zdaniem powinien Pan te pytania 
przytoczyć bo tutaj faktycznie było dużo zgłoszeń. Bardzo bym prosił aby Pan Radny 
Rogalewski napisał wniosek z zapytaniami a wtedy Pan Wójt na pewno odpowie”. 
 
Radny Jeziorny: „Na ostatnim zebraniu w Kuźnicy Słupskiej była prośba o utwardzenie placu 
zabaw kostką brukową. Proszę aby zakupić jak najszybciej kostkę oraz cement abyśmy my 
mieszkańcy w czynie społecznym we własnym zakresie mogli to zrobić póki jeszcze pogoda 
dopisuje”.  
 
Wójt Gminy: „Będziemy w stałym kontakcie”. 
 
Idąc dalej, Przewodniczący Rady zgłosił potrzebę zamontowania barierek przy nieczynnym 
rowie w Trzebieniu.  
 



Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący przeszedł do następnego punktu porządku 
obrad.  
 
Ad.10. Zakończenie obrad LVI Sesji Rady Gminy. 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Michał Jerczyński o godz. 14.11 zamknął 
obrady LVI sesji Rady Gminy Łęka Opatowska. 
 
Protokółowała:        Przewodniczący Rady 
/-/Renata Woźnica                     /-/Michał Jerczyński 


